
 

 Protokół nr XXXIX/V/17 z Sesji Rady Miejskiej Lądka-Zdroju  

z dnia 24 kwietnia 2017 r. 

Część I  

Sprawy proceduralne 

 

1. Sesję rozpoczęto o godz. 15.30, zakończono o godz. 17.25 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy Lądek-Zdrój. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej - Tomasz Nowicki. 

Przewodniczący Rady stwierdził quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. Na sali obrad obecnych 14 radnych, nieobecny - Robert Dębski. 

Przewodniczący powitał Burmistrza Lądka-Zdroju, Skarbnika, Sekretarza, Radnych, 

przedstawiciela Rady Powiatu oraz wszystkich przybyłych na sesję.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki  

Zaproponował następujące zmiany w porządku obrad, usunąć na wniosek Komisji Społecznej 

pkt d) projekt uchwały w prawie likwidacji Filii Biblioteki Centrum Kultury i Rekreacji w Lądku-

Zdroju w miejscowościach Radochów i Trzebieszowice. 

- radni przyjęli zaproponowaną zmianę – 12  głosów „za”, 1 „przeciw”, 1 „wsztrzymujący”. 

 

Ustalony porządek obrad 
1. Sprawozdanie Burmistrza Lądka-Zdroju z działalności między sesjami.  

2. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2017 rok,  

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Trzebieszowice,  

c) o zmianie uchwały Nr L/377/10 Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju z dnia 29 października 2010 r. 

w sprawie wprowadzenia i zatwierdzenia statutu Zarządu Budynków Komunalnych w Lądku 

Zdroju,  

e) odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju.  

3. Sprawozdanie z działalności Zarządu Budynków Komunalnych za 2016 r.  

4. Rozpatrzenie wezwania do usunięcia naruszenia prawa.  

5. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne.  

6. Zamknięcie obrad.  

Poddano pod głosowanie protokół z poprzedniej Sesji 

- radni przyjęli protokół jednogłośnie – 14  głosów „za”. 

Część II 

1. Burmistrz Lądka-Zdroju Roman Kaczmarczyk przedstawił Radnym Rady Miejskiej 

Lądka-Zdroju sprawozdanie z działalności między sesjami, którego szczegóły znajdują 

się w załączniku audiowizualnym stanowiącym integralną część protokołu.  

 

2. Przystąpiono do rozpatrzenia projektów uchwał w następujących sprawach. 

 

a) zmian w budżecie Gminy Lądek-Zdrój na 2017 rok 

Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za”. 



 

 

 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIX/255/2017, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

 

b) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Trzebieszowice 
Głos zabrała Pani Jolanta Pelczarska, która omówiła wniesione poprawki do przygotowane-

go projektu. Na posiedzeniu Komisji Gospodarczej omówiono dwie małe poprawki dotyczące 

zapisów § 8 ust. 3 zapisy dotyczące sieci gazowej zmieniono słowo „szczególny” na „szcze-

gółowy” oraz dodano słowo „do” 

Przewodniczący ds. Gospodarczych Tomasz Barański poinformował, że komisja pozytyw-

nie opiniowała przedstawiony projekt bez omówionych poprawek. Dodatkowo Komisja ds. 

Gospodarczych pozytywnie zaopiniowała sposób rozstrzygnięcia wniesionych uwag.  
Zgodnie z obowiązującą procedurą Przewodniczący Rady Miejskiej –Tomasz Nowicki poddał 

pod głosowanie zasadność rozstrzygnięcia o sposobie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu 

planu zagospodarowania przestrzennego przez: 
1) Panią Iwonę Kwaszyńską uwaga -nieuwzględniona  
-przystąpiono do głosowania nad rozstrzygnięciem w głosowaniu wzięło 14 radnych, 14 głosów 

„za”. 

2) Pana Tadeusza Kwaszyńskiego uwaga -nieuwzględniona   

-przystąpiono do głosowania nad rozstrzygnięciem w głosowaniu wzięło 14 radnych, 14 głosów 

„za”. 

3) Pana Zbigniewa Wróbla uwaga -nieuwzględniona   

-przystąpiono do głosowania nad rozstrzygnięciem w głosowaniu wzięło 14 radnych, 14 głosów 

„za”. 

4) Pana Krzysztofa Kormiło uwaga -nieuwzględniona   

-przystąpiono do głosowania nad rozstrzygnięciem w głosowaniu wzięło 14 radnych, 14 głosów 

„za”. 

5) Pana Edwarda Kociołka uwaga -nieuwzględniona   

-przystąpiono do głosowania nad rozstrzygnięciem w głosowaniu wzięło 14 radnych, 14 głosów 

„za”. 

6) Pana Zbigniewa Kociołka uwaga -nieuwzględniona   

-przystąpiono do głosowania nad rozstrzygnięciem w głosowaniu wzięło 14 radnych, 14 głosów 

„za”. 

7) Pani Krystyny Makowskiej uwaga -nieuwzględniona   

-przystąpiono do głosowania nad rozstrzygnięciem w głosowaniu wzięło 14 radnych, 14 głosów 

„za”. 

8) Państwa Beaty i Romana Sikorskich uwaga -nieuwzględniona   

-przystąpiono do głosowania nad rozstrzygnięciem w głosowaniu wzięło 14 radnych, 14 głosów 
„za”. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 głosów 

„za”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIX/256/2017, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

 

c) o zmianie uchwały Nr L/377/10 Rady Miejskiej w Lądku-Zdroju z dnia 29 paździer-

nika 2010 r. w sprawie wprowadzenia i zatwierdzenia statutu Zarządu Budynków 

Komunalnych w Lądku Zdroju 
Projekt zyskał pozytywną opinię Komisji ds. Gospodarczych.  

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 7 głosów 

„za”, 7 „przeciw”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju nie podjęła uchwały. 



 

 

d) odmowy uwzględnienia wezwania do usunięcia naruszenia prawa w uchwale Rady 

Miejskiej Lądka-Zdroju. 

Przystąpiono do głosowania nad uchwałą, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych;  

11 głosów „za”, 3 „wsztrzymało się od głosu”. 

Rada Miejska Lądka-Zdroju podjęła uchwałę nr XXXIX/257/2017, która stanowi załącznik 

do protokołu z sesji. 

 

3. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki przeszedł do kolejnego punktu obrad,  

złożonego sprawozdanie z działalności Zarządu Budynków Komunalnych za 2016 r. 

Radny Leszek Pazdyk zadał pytanie o godziny otwarcia szaletu miejskiego oraz dotyczą-

ce szamba pomiędzy ulicą Ogrodową i Zdrojową, Pan Tomasz Bober Dyrektor ZBK 

wyjaśnił, że nastąpiła zmiana czasu pracy ze względu na zmiany godzinowej stawki mi-

nimalnej dodatkowo  pojawi się informacja z godzinami otwarcia. Dodatkowo Radny Le-

szek Pazdyk zadał pytanie dotyczące usunięcia pokrywy szamba pomiędzy ul. Ogrodową 

i ul. Zdrojową, dyrektor ZBK poinformował, że zapozna się z tym problemem. 

 

4. Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Nowicki poddał pod głosowanie złożone we-

zwanie do usunięcia naruszenia prawa złożone przez Panią Agatę Rafałko odnośnie nie 

podjęcia uchwały w sprawie reformy szkolnej. 

Przystąpiono do głosowania nad wezwaniem, w głosowaniu wzięło udział 14 radnych; 14 

głosów „za” uznaniem wezwania za bezzasadne. 

    

5. Interpelacje, zapytania, wnioski i sprawy różne 
Pan Burmistrz Roman Kaczmarczyk zabrał głos w sprawie ważnych problemów zwią-

zanych z restrukturyzacją ZBK, powołaniem gminnej spółki wodno-kanalizacyjnej w ra-

mach PPP oraz odniósł się do nie podjętego projektu uchwały w sprawie zmian statutu Za-

rządu Budynków Komunalnych w Lądku Zdroju. Dodatkowo Burmistrz zgłosił zastrzeżenia 

dotyczące pracy Komisji Uzdrowiskowej. Radni Tomasz Barański, Tomasz Nowicki, 

Leszek Pazdyk, Artur Dobrzyński, Łukasz Mróz, Jan Zawadzki, Dorota Urbańczyk 
zabrali głos w dyskusji szczegóły znajdują się w załączniku audiowizualnym stanowiącym 

integralną część protokołu.  

Pan Kazimierz Drożdż przekazał zaproszenie na obchody 3 maja, oraz uroczystości OSP, 

odniósł się również do prowadzonej dyskusji. 

Pani Radna Krystyna Panuś zgłosiła w imieniu mieszkańców sprawę dotyczącą zamon-

towania progu zwalniającego na ul. Storczyków, Burmistrz Lądka-Zdroju poinformował,  

że rozmawiał w tej sprawie z przedstawicielem mieszkańców. 

  

6. W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz 

Nowicki ogłosił zamknięcie sesji.   

Integralną częścią protokołu jest zapis audiowizualny w wersji elektronicznej.  

 

 

             

   Protokółował:   

Radosław Pasionek  

             (-) 


